
Protokół Nr VI/2014 z VI Sesji Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 26 czerwca 2014 roku 

 

Lubawka, 2014.06.26 
 

Protokół Nr VI/2014 
z VI Sesji Rady Miejskiej w Lubawce 

która odbyła się w dniu 26 czerwca 2014 roku  
w Domu Kultury w Lubawce przy ul. Kamiennogórskiej 19 

 
 

Czas trwania sesji w godz. 1200 do godz. 1500 
Sesja była filmowana przez LUB-SAT Lubawka, TV Kamienna Góra. 
 

Przed otwarciem obrad sesji nastąpiło uroczyste wręczenie nagrody 
Burmistrza Miasta Lubawka „Złoty Orzeł” w nauce, sporcie  oraz sztuce; 
 

Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło przywitała zebranych, 
poinformowała, że przed sesją będzie miała miejsce coroczna uroczystość, jaką 
jest wręczanie dla wybitnych uczniów nagrody Burmistrza „Złoty Orzeł”. 
Przywitała rodziców laureatów nagrody, samych laureatów oraz zaproszonych 
gości. 
Następnie przystąpiono do procedury wręczania nagród, w jej trakcie na 
rzutniku wyświetlane były informacje o poszczególnych laureatach. Kolejni 
laureaci byli nagradzani brawami. Laureatom przy dźwiękach fanfar wręczane 
były nagrody na scenie Domu Kultury w Lubawce. Galę prowadził Radny Piotr 
Marciniak. 
 

1. Kategoria nauka – Gimnazja Publiczne: 
a) I miejsce „Złoty Orzeł” – Konrad Prusak 
b) II miejsce „Srebrny Orzeł” – Hubert Obrzut 
c) III miejsce „Brązowy Orzeł” – Krystian Kwiecień 
 

2. Kategoria nauka - Szkoły Podstawowe  
a) „Złoty Orzeł”  – Dagmara Telega 
b) „Srebrny Orzeł”  – Wiktor Król 
c) „Brązowy Orzeł”  – Wiktoria Urban 
 

3. Kategoria sport  
a) „Złoty Orzeł”   – Weronika Przemyślak 
b) „Srebrny Orzeł     – Izabela Jażdżewska 
c) „Brązowy Orzeł”  – Ernest Cebula 
 

4. Kategoria kultura: 
a) „Złoty Orzeł”       – Kamil Raczyński     
b) „Srebrny Orzeł”   – Nikola Maluśkiewicz 
c) „Brązowy Orzeł”  – Konrad Jawor  
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Ad. 1. Otwarcie obrad 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lubawce Wanda Zabiegło na podstawie 
art. 20 ustawy o samorządzie gminnym otworzyła obrady VI sesji. 
Poinformowała, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego 
składu rady wynoszącego 15 radnych stanowiło quorum pozwalające na 
podejmowanie    prawomocnych    decyzji.  Radny nieobecny: Artur Sarzyński 
oraz Piotr Wiktorowski Następnie   przywitała   Burmistrza, Zastępcę 
Burmistrza, Skarbnika Gminy, Sekretarza Urzędu, Radnego  Powiatowego, 
sołtysów,  kierowników  referatów  Urzędu  Miasta  oraz jednostek  
organizacyjnych. Przywitała również przedstawicieli mediów, prasy, a także 
gospodarzy sesji radnych. Lista obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr 1, 
lista obecności zaproszonych gości załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

W trakcie omawiania 1 punktu obrad: „Otwarcie sesji” na obrady przybył 
radny Piotr Wiktorowski.  

 

Ad.2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad 
 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła, że radni otrzymali porządek 
obrad. Zapytała czy radni zgłaszają jakieś wnioski. Uwag i wniosków nie 
zgłoszono. Następnie zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia porządku 
obrad.  
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 
14 radnych 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach, 
„wstrzymujących” jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 
 

Proponowany porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z V sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 
6. Informacja Komisji Rewizyjnej o pracy między sesjami. 
7. PGK Sanikom Spółka z o.o.: 
§ realizacja zadań w zakresie gospodarki odpadami, 
§ plany inwestycyjne. 

8. Dyskusja nad projektami uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie: 
a) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie przy obiekcie wpisanym do 

rejestru zabytków położonym w Miszkowicach, 
b) nadania nazwy ulicy w mieście Lubawka, 
c) wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości na okres do 3 lat, 
c) wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości na okres do 25 lat. 
e) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Lubawka na rok 2014. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
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10. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 
11. Zamknięcie obrad VI sesji.  
 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z V sesji 
 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poinformowała, że protokół z V sesji 
wyłożony był w biurze rady. Dodała, że każdy radny, przed sesją ma możliwość 
zapoznania się z protokołem i do protokołu wnieść swoje uwagi. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 
14 radnych 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach, 
„wstrzymujących” głosująca jawnie przez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęła protokół z V sesji. 
 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Radny Bolesław Krzemiński zapytał w następujących sprawach: 
− czy można zmobilizować wykonawcę przebudowy ulicy Anielewicza do 

wykonania poprawek na odcinku od budynku, w którym nastąpił wybuch 
gazu do mostu, ponieważ ciągłe zasypywanie istniejących dziur żwirem nie 
przynosi żadnych rezultatów, 

− dlaczego prace budowlane na ulicy Zielonej wykonywane są w tak wolnym 
tempie. Poinformował też, że na budowie pracuje tylko dwóch pracowników, 
a roboty wykonane do chwili obecnej to ułożone krawężniki po jednej stronie 
drogi na odcinku od skrzyżowania do mostu.  

Radny Czesław Szota zapytał radnego powiatowego dlaczego droga 
prowadząca z Lubawki do Krzeszowa nie została w całości wyremontowana. 
obecnie są takie ustalenia iż zapytała radnego powiatowego czy zapadły już 
decyzje w sprawie remontu drogi w Olszynach. 
Radny Waldemar Matys zwrócił się do Burmistrza Tomasza Kulon 
o omówienie projektu uchwały w sprawie dzierżawy działki na okres 25 lat, na 
której planowana jest nowa inwestycja. W szczególności poprosił 
o przedstawienie jej oddziaływania na środowisko oraz wpływ na życie 
mieszkańców. 
Radny Marek Szota zapytał czy Gmina podjęła już decyzję w sprawie 
platformy dla niepełnosprawnych w Ośrodku Zdrowia w Chełmsku Śląskim. 
Radny Edmund Tasior zapytał w jakim terminie Starostwo Powiatowe planuje 
wykoszenie poboczy drogi tzw. trzydziestki oraz poinformował, że droga z 
Lipienicy do Krzeszowa jest w bardzo złym stanie technicznym. 
Radny Powiatowy Adam Krok powiedział, że: 
− brak odprowadzenia wody opadowej z budynków nr 14 i 15 położonych przy 

ulicy Kamiennogórskiej spowodował, że po ostatnich opadach deszczu woda 
naniosła na drogę powiatową masę ziemi,  

− ulica Kamiennogórska w Chełmsku Śląskim została odebrana po dokonanych 
poprawkach, 
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− na wysokości budynku nr 65 znajdującym przy ulicy Kamiennogórskiej w 
Chełmsku Śląskim woda z rowów została skierowana do rzeki poprzez kanał 
ściekowy, którego zarządcą jest Gmina. Obecnie murek jest w bardzo złym 
stanie technicznym i mieszkańcy proszą o zabezpieczenie przedmiotowego 
rowu lub jego odbudowanie, 

− na ulicy Lubawskiej w Chełmsku Śląskim w okolicach sklepu „DINO” 
należy udrożnić kanał ściekowy. 

Radny Piotr Marciniak zapytał Burmistrza T. Kulon kto jest odpowiedzialny 
za wykaszanie rowów przy al. Wojska Polskiego w Lubawce i jakie Gmina 
podejmuje działania w tym temacie. 
Radny W. Matys poprosił Burmistrz T. Kulon ażeby udzielił informacji na 
temat planowanego przystanku PKS oraz o miejscach parkingowych, o które 
zabiegają mieszkańcy ulicy Dworcowej. 
 

Ad.5. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami 
 

Burmistrz T. Kulon przedstawił informację o pracy w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał 
szesnaście zarządzeń, które m.in. dotyczyły: 
§ zmian w budżecie Gminy Lubawka na rok 2014, 
§ wyznaczenia do sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz najemców 

położonych przy al. Wolska Polskiego nr 29 oraz nr 40 w Lubawce, 
§ przeprowadzenia kontroli zewnętrznej w jednostkach podległych,  
§ przekwalifikowania lokalu użytkowego na lokal mieszkalny położonego przy 

ulicy Rynek nr10 w Chełmsku Śląskim, 
§ ustalenia cen sprzedaży działki przy ulicy Brzozowej, 
§ wyznaczenia do dzierżawy 5 działek na ogródki przydomowe, 
§ dzierżawy działki na cele rolne we wsi Błażkowa, 
§ dzierżawy działki w Chełmsku Śląskim na cele postojowe, 
§ dzierżawy działki pod lokalizacje inwestycji w Lubawce 
§ upoważnienia Kierownika  MGOPS do prowadzenia postępowań w sprawach 

przyznania karty dużej rodziny. 
Następnie Burmistrz Miasta T. Kulon poinformował, że uczestniczył 
w następujących spotkaniach:  
9 czerwca w konwencie oraz konferencji Krajowej Euroregionu Nysa 
w rocznym podsumowaniu działalności Stowarzyszenia Gmin Polskich, 
12 czerwca  w kongresie regionów w Świdnicy na temat współpracy Polska-
Czechy m.in. budowa drogi S3 do granicy w Lubawce oraz po stronie Czeskiej.  
13 czerwca  w pożegnaniu i zakończeniu nauki uczniów młodocianych 
w Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących gdzie wręczył gminną 
nagrodę dla najlepszego ucznia. 
13 czerwca w festynie rodzinnym zorganizowanym przez Zespół Szkół 
w Chełmsku Śląskim. 
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15 czerwca Zastępca Burmistrza Wiesław Osiński uczestniczył w festynie  
rodzinnym zorganizowanym przez szkołę w Miszkowicach, 
16 czerwca w kościele w Lubawce gościł Arcybiskup Zygmunt Zimowski 
przedstawiciel Watykanu, który udzielił sakramentu bierzmowania młodzieży 
oraz uczestniczył w procesji. 
17 czerwca w Chełmsku Śląskim Biskup Pomocniczy Diecezji Legnickiej 
Marek Mendek udzielił sakramentu bierzmowania młodzieży.  
25 czerwca Zastępca Burmistrza Wiesław Osiński uczestniczył w „Polonezie 
nocą” z organizowanym przez absolwentów gimnazjum w Chełmsku Śląskim.  
Następnie poinformował, że: 
− obecnie Gmina przyjmuje oferty na budowę ostatniego odcinka ciągu 

drogowego między gminami partnerskimi Lubawka-Zacler. Prace zakończą 
się do końca miesiąca sierpnia. Zadanie to realizowane jest od 2010 roku 
i rozpoczynało się od remontu ulicy Kamiennogórskiej, placu Wolności, 
placu Jana Pawła II, ulicy Cmentarnej, bocznej drogi w Bukówce i Opawie, a 
ostatni etap obejmuje odcinek z Niedamirowa do granicy państwa. Wartość 
inwestycji ponad 1 000 000 euro, 

− został rozstrzygnięty przetarg na modernizację Zespoły Szkół Podstawowych 
w Lubawce. Nadmienił, że inwestycja ta w najbliższych latach zostanie 
zamknięta, ponieważ została w pisana do Zintegrowanych Inwestycji 
Terytorialnych. Ponadto Gmina wraz z Zaclerem planuje złożyć wniosek 
do EWT na całkowite zakończenie tego zadania, 

− został rozstrzygnięty przetarg na przebudowę ulicy Drzymały w Lubawce. 
Wartość zadania 232 000 PLN, 

− został rozstrzygnięty przetarg na przebudowę ulicy Pocztowej w Chełmsku 
Śląskim. Wartość zadania 249 000 PLN, 

− przebudowa ulicy Zielonej jest obecnie realizowana i zakończenie robót 
zaplanowany jest na dzień 20 sierpnia. Wartość zadania 1 530 000 PLN. 
Przebudowa drogi w Opawie oraz ulicy Zielonej jest w 100 % 
dofinansowana ze środków popowodziowych. Ponadto Gmina złożyła 
wniosek do wojewody i ministra o przeznaczenie oszczędności z promesy, 
którą Gmina otrzymała w wysokości 3 000 000 PLN na kontynuowanie 
napraw szkód popowodziowych.  

− wniosek na termomodernizację szkoły w Miszkowicach został pozytywnie 
rozpatrzony, 

− wniosek Gminy na wodociągowanie wsi Jarkowice oraz Miszkowice 
znajduje się na 31 miejscu w Województwie Dolnośląskim Wartość zdania 
około 5 000 000 000 PLN. Promesy zostały już przekazane na dwadzieścia 
pierwszych inwestycji. Zdanie to należy wykonać i rozliczyć do 30 czerwca 
2013 roku, ponieważ finansowane jest ze środków perspektywy 2007-2013. 
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− Rada Fundacji Kwiat Lnu pozytywnie oceniła wniosek Gminy na budowę 
siłowni plenerowej, która zostanie wykonana w parku przy ulicy 
Kamiennogórskiej. 

− na ulicy Przyjaciół Żołnierza, systemem gospodarczym przy pomocy 
sprzętowej firmy wykonującej kanalizację w Miszkowicach, został 
wykonany chodnik, 

− wykonano przebudowę chodnika na ulicy Kombatantów. Następny etap 
robót obejmie przełożenie chodnika na ulicy Pocztowej w Lubawce. 

− w ramach plac zleconych został wyremontowany odcinek ulicy Jana Pawła II 
i planowany jest dalszy remont, 

− rozpoczęły się prace przy wjeździe do sklepu „EKO” i wciągu tygodnia 
zostaną zakończone, 

− następny etap w ramach prac zleconych obejmie remont odcinek chodnika na 
ulicy Lubawskiej oraz wewnętrzną część rynku, 

− po rozliczeniu inwestycji Gmina planuje wyremontować dojście do szkoły 
oraz chodniki przy ulicy Mickiewicza. 

Poinformował też, że każda rodzina, co najmniej z trójka dzieci, może zwrócić 
się do  Miejsko-Gminnego Ośrodku Pomocy o przyznanie Karty Dużej Rodziny, 
z której posiadania wynika szereg dodatkowych uprawnień, wśród których 
wskazać należy m.in.: zniżki i programy lojalnościowe w instytucjach kultury - 
kinach, teatrach. 
 

Ad.6.Informacja Komisji Rewizyjnej o pracy między sesjami. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Marciniak poinformował, że 
zgodnie z planem pracy Komisja w okresie międzysesyjnym obradowała 
dwukrotnie: 
12 czerwca tematem spotkania był planowany zakres prac remontowo – 
budowlanych w jednostkach oświatowych okresie przerwy wakacyjnej 
(załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. W posiedzeniu komisji udział wzięli: 
Pani Anita Dytko – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Miszkowicach, Pani Beata 
Obrzut Dyrektor Zespołu Szkół Publicznych w Lubawce, Pani Alina Wróbel 
Dyrektor Zespołu Szkół Publicznych im. Tkaczy Chełmskich, a także Zastępca 
Burmistrza Miasta Lubawka Wiesław Osiński oraz Sekretarz Urzędu Miasta 
Paweł Szewczyk. 
Podczas spotkania Sekretarz UM Paweł Szewczyk poinformował zebranych 
o pozyskaniu przez Gminę z programu Leader środków finansowych 
pozwalających na przebudowę boiska sportowego przy szkole w Miszkowicach. 
Realizacja przedsięwzięcia będzie rozwiązaniem kompleksowym, 
pozwalającym wykonać wymianę części lekkoatletycznej płyty, przygotowanie 
boiska o wymiarach 40x18 m przystosowanego do gry w piłkę ręczną oraz piłkę 
nożną z bieżnią. 
Kosztorys zadania opiewa na przeszło 37.000 PLN. 
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Kolejnym zadaniem zaplanowanym do realizacji w przerwie wakacyjnej jest 
kontynuacja budowy nowego skrzydła szkoły przy ul. Mickiewicza w Lubawce. 
Na dzień 25 czerwca 2014 roku planowane jest otwarcie ofert zgłoszonych na 
realizację IV etapu tego zadania w ramach, którego wykonane zostanie m.in.: 
osadzenie wszystkich okien, ocieplenie budynku, wstępne wymalowanie 
elewacji kolorem białym, montaż rur spustowych i wykonanie instalacji 
odgromowej. 
Zastępca Burmistrza W. Osiński poinformował, że w najbliższym czasie 
planowane jest przekazanie placu budowy w związku z rozpoczęciem V etapu 
budowy polegającego na zamontowaniu nowej instalacji sanitarnej w „starej” 
szkole wraz z podłączeniem nowego skrzydła. Zadanie wykona firma 
z Prochowic. Dotychczasowe przyłącze kanalizacyjne zostanie zlikwidowane 
i zastąpione separatorami.  
Dyrektor Zespołu Szkół Publicznych w Lubawce Beata Obrzut 
poinformowała, że w podległych jej placówkach wchodzących w skład Zespołu 
Szkół planowane jest m.in. przemalowanie wybranych klas lekcyjnych, drobny 
remont szatni w budynku gimnazjum tj. uzupełnienie siatek i przemalowanie 
oraz odnowienie kuchni. W przedszkolu położonym przy ul. Szymrychowskiej 
planowana jest wymiana grzejników, przemalowanie lamperii korytarzowych 
oraz odnowa sprzętu ogrodowego. W budynku szkoły podstawowej także 
planuje się odświeżenie wybranych sal zajęciowych, szatni a także wymianę 
drzwi wejściowych, której koszt szacuje się na 4.000 PLN. Koszt materiałów 
niezbędnych do przeprowadzenia w/w prac szacowany jest łącznie na około 
15.000 PLN przy czym środki te obejmują koszt zakupu wykładzin 
podłogowych do dwóch sal lekcyjnych. W Zespole Szkół przyjęto zasadę 
zablokowania urlopów konserwatorów na czas prowadzonych prac 
remontowych dzięki czemu wszystkie prace poza wymianą drzwi w szkole 
podstawowej wykonywane są przez konserwatorów. W trakcie prowadzonych 
rozmów ustalono, że poważnym problemem jest zwyczaj podwożenia przez 
rodziców dzieci pod główne wejście budynku szkoły, pomimo zamieszczonego 
w widocznym miejscu znaku „zakaz ruchu”. Zwyczaj ten może stanowić 
poważne zagrożenie szczególnie dla młodszych uczniów placówki. 
Z inicjatywy radnego W. Matysa poruszony został także problem nauczania 
etyki w szkole. Pani Dyrektor wyjaśniła iż warunkiem zatrudnienia nauczyciela 
takiego przedmiotu jest wpłynięcie od określonej liczby rodziców pisemnych 
podań w tej sprawie. Dzieci, które nie uczęszczają na religię nie pozostają bez 
opieki, każdorazowo mają zapewnioną opiekę na świetlicy szkolnej.  
W szkole w Chełmsku Śląskim na okres wakacyjny zaplanowano wymianę 
głównych szafek elektrycznych, remont toalet w pobliżu stołówki szkolnej, 
wymianę oświetlenia w klasach, przemalowanie 3 sal lekcyjnych w tym sali 
przedszkolnej oraz remont kuchni. Ogólnie na prace remontowe zaplanowano 
środki w wysokości 32.000 PLN. Konieczne jest także przeprowadzenie 
drobnego remontu boiska wielofunkcyjnego przy szkole – uzupełnienie ubytków 
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spowodowanych niewłaściwym obuwiem i użytkowaniem obiektu. 
W przyszłości planowane jest objęcie monitoringiem terenu szkoły, w tym 
boiska ze względu na liczne przypadki dewastowania, wyrywania siatki lub 
niszczenia jej nawet na wysokości 4m.  
W Szkole Podstawowej w Miszkowicach należy wykonać remont dachu ze 
względu na zalewanie poddasza budynku. Zastępca Burmistrza W. Osiński 
poinformował, że Gmina złożyła wniosek na kwotę przeszło 1 mln obejmujący 
między innymi remont dachu wraz z termomodernizacją i wymianą pieców CO 
na ekogroszek przy jednoczesnym montażu ogniw słonecznych grzejących wodę 
użytkową. Planowany projekt przewiduje również przeprowadzenie adaptacji 
mieszkalnej części budynku na cele dydaktyczno – szkolne. W ocenie komisji 
wartym podkreślenia jest fakt refundacji kosztów w wysokości 85%. Ponadto  
Szkoły organizują z własnej inicjatywy festyny, których koszt przeznaczony jest 
na potrzeby placówek, renowację boisk, remonty itp.  
 

23 czerwca tematem spotkania był organizacja wypoczynku letniego dla dzieci 
i młodzieży przez Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury w Lubawce, Świetlicę 
Środowiskową Promyczek oraz świetlice sołeckie. 
 
W pierwszej części posiedzenia komisji uczestniczył Pan Krzysztof Jawor – 
opiekun Świetlicy Środowiskowej „Promyczek” w Lubawce, który przybliżył 
zebranym plan zajęć dla podopiecznych świetlicy na okres wakacyjny i 
poinformował, że podczas wakacji świetlica czynna będzie od poniedziałku do 
piątku w godzinach 1000 – 1400 przy czym plan pracy może być modyfikowany 
w zależności od pogody czy potrzeb dzieci. Liczba podopiecznych świetlicy 
wynosi około 30 osób uczniów szkoły podstawowej ale i gimnazjum. W ramach 
programu wakacyjnego zaplanowano m.in. cykl zajęć i gier ruchowych na 
świeżym powietrzu poprawiających sprawność i kondycję dzieci, cykl zajęć 
plastyczno – artystycznych oraz zajęcia kulinarne. Planuje się także 
przeprowadzenie zajęć muzycznych czy turniejów sportowych. Prowadzone są 
także zajęcia socjoterapeutyczne i komputerowe, a dzięki założeniu przez Pana 
Krzysztofa Jawor grupy Rise of The Sub dzieci dwukrotnie wezmą udział 
w nieodpłatnym zlocie indiańskim w ramach, którego zwiedzą m.in. stolicę czy 
spędzą czas nad jeziorami. Poinformował też, że zajęcia kończyć się będą 
ciepłym posiłkiem. Na część prowadzonych działań Świetlica otrzymuje 
wsparcie rzeczowe lub finansowe od prywatnych sponsorów doceniających 
prace realizowaną prze wychowawców. Kolejna część kontroli odbyła się w 
Domu Kultury w Lubawce gdzie Komisja spotkała się z Dyrektorem placówki 
Panem Arkadiuszem Wiercińskim. Dyrektor placówki przybliżył zebranym 
program przygotowany przez Ośrodek w ramach realizacji tzw. „Akcji Lato”. 
Program przewiduje min. cykl turniejów sportowych, konkursów i zajęć 
plastycznych, ponadto planowane są wyjazdy na baseny w Mezimesti lub do 
Aqua Zdroju w Wałbrzychu. Przewiduje się także organizacje wycieczek m.in. 
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do Western City czy do Parku Nauki i Techniki Explora Park. Zorganizowane 
zostaną także wycieczki zarówno po okolicy jak i np. do Karpacza czy na 
Śnieżkę. Na organizację zajęć wakacyjnych Dom Kultury w Lubawce planuje 
przeznaczyć 4.200 PLN natomiast Wiejski Dom Kultury w Chełmsku Śląskim 
3.200 PLN. Część działań obie placówki zorganizują wspólnie, co przyczyni się 
nie tylko do zmniejszenia kosztów ale także integracji najmłodszych 
mieszkańców naszej gminy. Miejsko – Gminny Ośrodek Kultury dzięki umowie 
współpracy podpisanej z M-GOPS w Lubawce otrzymał 8.000 PLN z funduszu 
alkoholowego na organizację cyklu wycieczek, spektakli, wydarzeń dla 
podopiecznych Ośrodka nie tylko z Lubawki ale także z Sołectw. Dzięki czemu 
dzieci i młodzież ze środowisk zagrożonych dysfunkcjami społecznymi będą 
mogły także spędzić wakacje w sposób ciekawy i atrakcyjny.  
 

Ad. 7. PGK Sanikom Spółka z o.o.: 
§ realizacja zadań w zakresie gospodarki odpadami, 
§ plany inwestycyjne. 

Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Samikom Andrzej 
Wojdyła poinformował, że gospodarka odpadami działa na podstawie dwóch 
systemów tj.: 

− odbioru odpadów i ich transporcie, 
− przetwarzanie odpadów zmieszanych i zbieranych selektywnie. 

Spółka bierze udział w przetargach na transport odpadów i w obecnej chwili 
obsługuje dziewięć gmin systemem transportowym, a przetwarza odpady 
z dwudziestu gmin w tym siedemnaście gmin jest udziałowcami Spółki.  Odbiór 
odpadów odbywa się również według dwóch systemów. Oddzielnie 
transportowane są odpady zmieszane i zbierane w sposób selektywny. 
Zaznaczył, że obecnie Spółka odbiera coraz więcej odpadów zbieranych 
w sposób selektywny tj.: tworzyw sztucznych, papierów oraz szkła natomiast 
obniża się odbiór odpadów zmieszanych. Zmiana ta spowodowana jest 
przebudową systemów gospodarki odpadami w gminach, które spełniają 
wymagania obowiązujących przepisów prawa, dotyczące dwóch kwestii 
podstawowych : 

− zmniejszenia do składowania odpadów biologicznych, 
− osiągania poziomu odzysku odpadów zbieranych selektywnie. 

Następnie nawiązał do inwestycji Spółki i poinformował, że Zakład znajdujący 
się przy ulicy Zielonej, do którego trafiają odpady zmieszane działa od półtora 
roku i funkcjonuje zgodnie z projektem. Nie występują większe problemy 
dotyczące utrzymania ruchu zakładu. Jest to zakład w prawdzie nowy ale 
większość maszyn jest już po okresie gwarancyjnym i dlatego dochodzą 
dodatkowe koszty na utrzymanie sprawności maszyn. W zakładzie tym 
przerabia się 33 000 ton odpadów zmieszanych, z których odzyskuje się jeszcze 
materiały opakowaniowe, ponieważ jeszcze duże ilości tych materiałów trafia 
do odpadach zmieszanych. System selektywnej zbiórki odpadów działa coraz 
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lepiej, ponieważ w zakładzie przy ulicy Zielonej podczas pracy dwóch zmian 
odzyskuje się już tylko około dwóch ton różnego rodzaju metali żelaznych i nie 
żelaznych. Odpady te trafiają do sprzedaży i stanowią dodatkowy przychód. 
Zakład ten pod względem inwestycyjnym jest już zamknięty i odbywa się tam 
tylko czysta eksploatacja. 
Inwestycje realizowane to: 

− zakład do przetwarzania selektywnej zbiórki odpadów na terenie byłego 
zakładu Watra. Budowa zakładu jest już zakończona, maszyny 
i urządzenia są już zamontowane. Obecnie trwa system rozruchu oraz 
odbiór zakładu przez służby dopuszczające zakład do użytku. 

− baza transportowa wraz z warsztatami do naprawy samochodów 
i utrzymania ich w ruchu w Kamiennej Górze przy ulicy Towarowej. 
Budowa zakładu również została już zakończona i trwają odbiory robót. 
Od dnia 1 sierpnia te dwie inwestycje zostaną wprowadzone do 
eksploatacji. 

− stacja przeładunkowa w Jaworze wraz z punktem selektywnego zbierania 
odpadów jest w trakcie budowy termin zakończenia przypada na dzień 15 
lipca, 

− stacja przeładunkowa w Pielgrzymce pod Złotoryją. 
Całkowity koszt budowy zakładu przy ul. Zielonej wyniósł 43 000 000 PLN. 
Dofinansowanie na poziomie74 %. z Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Dolnośląskiego. Koszt pozostałych inwestycji wyniósł ponad 
20 000 000 PLN. Dofinansowanie w wysokości 10 500 000 PLN tj. 50%. 
Ponadto poinformował, że konieczność budowy tych zakładów podyktowana 
była zmianą systemu poprzez zmianę przepisów prawa na rzecz zwiększenia 
selektywnej zbiórki odpadów. Ze względu na zmianę systemu oraz poziomu 
odzysku, który został narzucony rozporządzeniem wystąpiła konieczność 
zwiększenia możliwości technicznych oraz organizacyjnych do selektywnego 
przetwarzania odpadów. Proces jest skomplikowany, ponieważ wymaga wysiłku 
organizacyjnego i technicznego aby odpady mogły być przetwarzane w sposób 
prawidłowy zgodnie z prawem odpadowym. Odzysk dla Gminy uzyskiwany jest 
z odpadów tzw. opakowaniowych. Ponadto poinformował, że Spółka w obecnej 
chwili nie planuje nowych inwestycji infrastrukturalnych, ponieważ zamierza 
z modernizować transport. Nadmienił, że Spółka ponosi wysokie koszty na 
utrzymanie samochodów, a zakup nowych środków transportowych obniży 
koszty eksploatacji. Następnie oznajmił, że od dnia 1 kwietnia odpady nie są 
składowane już na wysypisku w Lubawce. Składowisko zostało wyłączone 
z eksploatacji i strategia Spółki została przeniesiona na system przetwarzania 
odpadów. W tej chwili wszystkie odpady składowane są na wysypisku 
w Pielgrzymce. Spółka jest w trakcie opracowywania planów na 
przeprowadzenie rekultywacji byłego składowiska w Lubawce i być może do 
końca roku uzyska decyzję i rozpocznie proces rekultywacji starej kwatery 
o powierzchni około siedmiu hektarów. 
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Radny Piotr Wiktorowski zapytał dlaczego stare kosze metalowe Spółka 
wymieniła na plastikowe.  
Prezes PGK Samikom A. Wojdyła odpowiedział, że wymiana koszy 
spowodowana była brakiem produkcji takich pojemników. Ponadto system 
spowodował to, że pojemniki muszą posiadać odpowiedni kolor, a pojemniki 
metalowe bardzo trudno jest przemalować.  
Przewodnicząca Rady W.Zabiegło zapytała czy Spółka sprzedaje już paliwo 
do cementowni. 
Prezes PGK Samikom A. Wojdyła powiedział, że występuje poważny 
problem ze zbyciem tego paliwa, ponieważ najbliższa cementowania leży 
dwieście kilometrów od Lubawki. Ponadto cementownie posiadają olbrzymie 
zapasy cementu i klinkieru i do bieżącej produkcji używają tylko jednego pieca. 
 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło przekazała prowadzenie obrad 
Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień. 

 

Ad.8. Dyskusja nad projektami uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie przy obiekcie wpisanym do 
rejestru zabytków położonym w Miszkowicach, 

 

Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Zapytała czy 
są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. (Załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu). Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” oraz 0 głosach „wstrzymujących” podjęła Uchwałę Nr 
VI/348/2014 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie przy 
obiekcie wpisanym do rejestru zabytków położonym w Miszkowicach, 
 

b) nadania nazwy ulicy w mieście Lubawka, 
 

Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Zapytała czy 
są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. (Załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu). Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” oraz 0 głosach „wstrzymujących” podjęła Uchwałę Nr 
VI/349/2014 w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Lubawka, 
 

c) wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości na okres do 3 lat, 
 

Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Zapytała czy 
są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. (Załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu). Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” oraz 0 głosach „wstrzymujących” podjęła Uchwałę Nr 
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VI/350/2014 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości na okres 
do 3 lat, 
 

d) wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości na okres do 25 lat, 
 

Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Zapytała czy 
są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. (Załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu). Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 14 radnych – 13 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych”   oraz    1   głosie    „wstrzymującym”    podjęła    Uchwałę    Nr  
VI/351/2014 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości na okres 
do 25 lat, 
 

e) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Lubawka na rok 2014, 
 

Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień odczytała treść uchwały. Zapytała czy 
są uwagi i pytania. Pytań i uwag nie zgłoszono. (Załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu). Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej E. Garbień Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” oraz 0 głosach „wstrzymujących” podjęła Uchwałę Nr 
VI/352/2014 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Lubawka na 
rok 2014. 

Ad.9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 

Burmistrz T. Kulon udzielił odpowiedzi na następujące pytania radnych: 
 

Radnego B. Krzemińskiego poinformował, że: 
− 25 czerwca odbyła się rada budowy na ulicy Zielonej i podczas inwestycji 

zaplanowano trzy takie spotkania. Według harmonogramu przedstawionego 
do przetargu oraz umowy nie występują żadne opóźnienia w ogólnej części 
inwestycji. Opóźnienia występują tylko na odcinku wykonywania 
podbudowy w kierunku Zakładu Utylizacji Odpadów, które wynikają 
z przyjętej technologii. Stabilizacja betonowa jest dowożona natomiast na 
pozostałej części gdzie nie ma infrastruktury podziemnej roboty zostaną 
wykonane metodą stabilizacji na miejscu. Ponadto w najbliższym czasie 
zwiększy się liczba pracowników. Wykonawca powiedział, że tak 
zreorganizuje harmonogram aby jak najwięcej i najszybciej wykonać prac 
w terenie zabudowanym. Przypomniał też, że termin zakończenia inwestycji 
upływa z dniem18 sierpnia 2014 roku. 

− Gmina kilka lat temu przekładała kostkę na ulicy Anielewicza ale nie było 
tam wymiany podbudowy. Dodał, że po zakończeniu remontu chodników 
planuje przełożyć ten odcinek drogi po rozkopaniu ulicy w okolicach mostu 
i sprawdzeniu z jakich powodów zapada się jezdnia. 
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Radnemu W. Matys odpowiedział, że planowana inwestycja termokatalicznego 
krakowania części organicznych polega na cięciu długich łańcuchów 
węglowodorowych pod wpływem katalizatora, który jest naturalnym kamieniem 
przy temperaturze trzysta pięćdziesiąt stopni. W nowopowstałym zakładzie nie 
będzie żadnych kominów odprowadzających spaliny jest to proces zamknięty, 
z którego wychodzą węglowodory o krótkim łańcuchu węglowodorowym. 
W praktyce jest to mieszanina oleju opałowo-napędowego i benzyn, gaz jak 
również mieszanina węgla z ewentualnymi metanami, które mogą się znajdować 
w takich odpadach. Ta instalacja jest tak pomyślana między innymi po to aby 
rozwiązać problem odpadów, których nie można składować. Ten materiał, 
z którym w obecnej chwili jest problem zostanie zagospodarowany i nie będzie 
potrzeby wożenia go przez miasto. Emisja dotyczy tylko agregatów ponieważ 
w planowanej inwestycji planowane jest wytwarzanie energii przez silniki 
zużywające gaz lub olej. Firma, która będzie składała wniosek o dofinansowanie 
inwestycji planuje ująć we wniosku budowę drogi technologicznej do wywozu 
przetworzonych odpadów z przyszłej sortowni przy byłym zakładzie Watra. 
Radnego M. Szota poinformował, że obecnie projektant jest chory i nie 
wykonał jeszcze kosztorysu na wymianę platformy dla niepełnosprawnych 
w Ośrodku Zdrowia w Chełmsku Śląskich. Dodał, że inwestorem był SP ZOZ, 
który podejmie decyzję w przedmiotowej sprawie. 
Radnemu Powiatowemu A. Krok odpowiedział, że: 
− sprawdzi odprowadzenia wody opadowej z budynków nr 14 i 15 położonych 

przy ulicy Kamiennogórskiej, 

− zaplanowane jest już rozkopanie kanału ściekowego na wysokości budynku 
nr 65 znajdującym przy ulicy Kamiennogórskiej w Chełmsku Śląskim. PGK 
Sanikom został poinformowany o tym problemie, a Inspektor UM Stanisław 
Wójcik dopilnuje taj sprawy. 

Radnego P. Marciniak poinformował, że wykaszanie rowów przy al. Wojska 
Polskiego w Lubawce nie jest zadaniem gminnym. Utrzymanie tych terenów 
należy do Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad i po monitach Gminy 
przedmiotowe prace zostały już rozpoczęte. Nadmienił, że GDDiA do chwili 
obecnej nie ma jeszcze wykonawcy na remont chodników i dlatego nie 
rozpoczęła jeszcze robót m.in. przy drodze wojewódzkiej w okolicach sklepu 
„Grosik”. 
Radnemu W. Matys powiedział, że Gmina jest w trakcie zamiany działek ze 
Spółdzielnią Mieszkaniową „Szarotka”. W zamian za działkę przy ulicy 
Dworcowej, na której znajduje się kotłownia, Spółdzielnia przekaże Gminie 
plac po byłym targowisku przy ulicy Dworcowej. Nadmienił też, że do 
wiadomości Gminy wpłynęło pismo lokatorów zamieszkujących w budynkach 
spółdzielczych, skierowane do Spółdzielni Mieszkaniowej „Szarotka”, 
w którym nie wyrażają zgody na dokonanie planowanej zamiany działek, 
ponieważ na tym placu garażują swoje samochody. Gmina obecnie ma 
wykonane koncepcje na lokalizację przystanku PKS na przedmiotowym placu 
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i nie zamierza likwidować miejsc parkingowych, ponieważ tylko część placu 
zostanie przeznaczona na przystanek PKS.  
Radny Powiatowy A. Krok udzielił następujących odpowiedzi: 
Radnego E. Tasior poinformował, że w dniu dzisiejszym pobocza drogi tzw. 
trzydziestki zostały wykoszone. 
Radnemu Cz. Szota powiedział, że w przyszłym tygodniu rozpocznie się 
remont drogi na odcinku Kamienna Góra - Chełmsko Śląskie aż do odcinka 
wyremontowanego w Lipienicy. 
Wiceprzewodniczącej E. Garbień odpowiedział, że Starostwo Powiatowe 
w chwili obecnej nie posiada środków na remont m.in. drogi w Olszynach, 
Paczynie, Marciszowie i Opawie.  
 

Ad.10. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej P. Marciniak przedstawił plan pracy 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Lubawce na następujące miesiące 2014 
roku:  

Sierpień  
1. Kontrola wydatków na zagospodarowanie, utrzymanie skwerów i parków na 

terenie gminy Lubawka. 6.08.2014 godz. 10.00 UM (zaproszenie dla BM) 
2. Kontrola obiektów sportowych i rekreacyjnych na terenie gminy: stadion 

sportowy w Lubawce, stadion w Opawie, boisko wielofunkcyjne w Lubawce, 
skatepark w Lubawce, boisko wielofunkcyjne w Chełmsku Śląskim. 
7.08.2014 godz. 10.00 (zaczną UM, a zaproszenia BM, MGOK 11.00, ZSP 
Lubawka 11.45 i ZSP Chełmsko Śląskie Ze szkołami na boiskach 13.00) 

Wrzesień 
1. Analiza wydatków na dokształcanie zawodowe pracowników Urzędu Miasta 

i jednostek podległych. 
2. Kontrola M-GOPS w Lubawce pod kątem opłat eksploatacyjnych, opłat 

telekomunikacyjnych, materiałów biurowych, środków czystości itp. 
Październik 2014 rok 
 

1. Podsumowanie z działalności Komisji w VI kadencji Rady Miejskiej 
 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała czy są jakieś uwagi. Pytań i uwag 
nie zgłoszono. Przystąpiono do przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Lubawce na miesiąc sierpień, wrzesień i październik 2014 roku. 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym w obecności 14 radnych – 14 głosami 
„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie 
zaakceptowała plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Lubawce na 
miesiąc sierpień, wrzesień i październik 2014 roku. 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Rozwoju i Budżetu W. Matys przedstawił 
plan pracy Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa oraz Komisji Rozwoju 
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i Budżetu przy Radzie Miejskiej w Lubawce na niżej wymienione miesiące 
2014 roku:  
 

Sierpień 2014 rok 
§ Stan przygotowania placówek oświatowych na  nowy rok szkolny 2014/2015 
 

Wrzesień 2014 rok 
§ Sprawozdanie z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie 

miasta gminy. 
 

Październik 2014 rok 
 

§ Podsumowanie z działalności Komisji w VI kadencji Rady Miejskiej 
 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło spytał się czy są jakieś uwagi. Pytań 
i uwag nie zgłoszono. Przystąpiono do przyjęcia planu pracy połączonych 
Komisji Rady Miejskiej w Lubawce na miesiąc sierpień, wrzesień i październik 
2014 roku. Rada Miejska w głosowaniu jawnym w obecności 14 radnych – 14 
głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących” 
jednogłośnie zaakceptowała plan pracy połączonych Komisji Rady Miejskiej 
w Lubawce na miesiąc sierpień, wrzesień i październik 2014 roku. 
 

Burmistrz T. Kulon zaprosił mieszkańców Gminy oraz radnych na dni 
Lubawki, które odbędą się w dniach 19 i 20 lipca oraz na Jarmark Tkaczy 
Śląskich, który zaplanowano w dniach 23 i 24 sierpnia. 
Radny M. Szota zapytał czy Gmina planuje zmniejszyć wysokość opłaty 
bankowej z tytułu opłat za odbiór odpadów lub całkiem ją zlikwidować. 
Burmistrz T. Kulon odpowiedział, że po dokonaniu analizy półrocznej 
z wpływów należności, zadłużeń oraz kosztów funkcjonowanie systemu wiemy 
wszyscy iż zniesienie opłaty bankowej wiązałoby się z podwyżką opłat za 
odbiór odpadów, ponieważ system inaczej się nie zamknie. Przypomniał, że 
w tym systemie Gmina nie liczy obsługi administracyjnej. Ponadto Gmina do 
końca roku związana jest umową na wywóz odpadów jak również zapowiadana 
jest nowelizacja ustawy o gospodarce odpadami 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło powiedziała, że mieszkańcy oprócz 
należności za odbiór odpadów dodatkowo opłacają opłatę bankową i ponoszą 
dodatkowe wydatki 
Radny Cz. Szota powiedział, że na ulicy Podgórze samochody poruszają się 
z bardzo dużą szybkością i stwarzają niebezpieczeństwo dla pieszych i zapytał 
czy istnieje możliwość zamontowania tam progów zwalniających. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zauważył, że identyczna sytuacja 
występuje również na ulicy Cmentarnej. 
Burmistrz T. Kulon odpowiedział, że do Urzędu wpływają takie prośby 
z wszystkich ulic i wykonanie tych ograniczeń nie zlikwiduje istniejącego 
problemu. Zwrócił się do mieszkańców z prośbą o zgłaszanie takich 
przypadków na Policję. 
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Radny J. Przepiórka podziękował w imieniu Pana Marka Filipek za udział 
w meczu charytatywnym zorganizowanym na leczenie syna, który jest chory od 
urodzenia. 
Radny E. Tasior podziękował Burmistrzowi T. Kulon za przekazane gadżety 
na turniej międzywojewódzki do Wielkopolski oraz za częściowe 
z refundowanie kosztów wyjazdu. 
 

Ad.11. Zamknięcie obrad VI sesji. 
 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła wyczerpanie porządku obrad 
i zakończyła obrady IV sesji o godz. 1500. 
 
 
Protokołowała i protokół sporządziła: 
Irena Warzecha 
Insp. UM 

Przewodnicząca 
Rady Miejskiej w Lubawce 

 
                                                                                         /-/ Wanda Zabiegło 

 


